
ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
Caràcter:  ordinari 
Data:   25 de juliol de 2006 
Horari:  18 hores 
Lloc:   sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà 
 
Hi assisteixen: 
 
Maria Francesca Servera Pascual,  batlessa 
Maria Paula Ginard Vílchez,  regidora     
Manuel Galán Massanet,  regidor 
Rafel Gili Sastre,   regidor 
Miquel Sebastià Moll Ferragut, regidor 
Maria Antònia Sureda Martí,  regidora 
Julen Adrián Gorostiza,  regidor 
Margalida Tous Ferrer,  regidora 
Elvira Piris Quetglas,   regidora 
Josep Danús Rosselló,   regidor 
Concepció Morell Moragues,  regidora 
Bartolomé Palmer Sabater,  regidor 
José Navarro Fuster,   regidor 
 
Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza, secretària 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions de 30 de maig de 2006 i de 27 de juny de 2006. 
2. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel regidor d’EU/EV, sobre les actuacions a dur a 
terme per a la seguretat dels vianants a la plaça del Conqueridor i als carrers dels voltants. 
3. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel regidor d’EU/EV, sobre la recepció de les 
urbanitzacions de Betlem, San Pedro i s’Estanyol. 
6. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de juny i juliol de 2006. 
7. Precs i preguntes. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions de 30 de maig de 2006 i de 27 de juny de 2006 
 
Es llegeixen les actes corresponents a les sessions de dia 30 de maig de 2006 i de 27 de juny de 2006 i 
els reunits, trobant-les conformes, les aproven per unanimitat. 
 
2. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel regidor d’EU/EV, sobre les actuacions a dur a 
terme per a la seguretat dels vianants a la plaça del Conqueridor i als carrers dels voltants 
 
El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, llegeix la moció que, copiada literalment, diu: 
 
“EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 



Atès que, del que es desprèn de les respostes de l’Equip de Govern, la Policia Local no té possibilitat de 
fer complir les restriccions de trànsit i la limitació d’aquest als vehicles autoritzats a les vies 
esmentades. 
 
Atès que hi ha un problema de seguretat i molèsties per als vianants i, sobretot, per als nins més petits, 
que tenen en bona part d’aquestes vies un espai de joc. 
 
Atès que aquest fet ha provocat la reclamació d’un grup de mares i pares de nins usuaris de la plaça del 
Conqueridor, als quals no se’ls dóna cap solució. 
 
Atès que la circulació indiscriminada de vehicles motoritzats en una zona en què formalment hi ha 
restriccions és causa de la pèrdua de qualitat de les terrasses dels nombrosos establiments de restauració 
del c/ de Ciutat. 
 
Atès que al senyal de trànsit de direcció prohibida que es troba en el c/ de Montserrat Blanes, cantonada 
amb el c/ de les Parres, hi havia una placa d’excepte autoritzats (ben igual de les que hi ha en el c/ Nou, 
cantonada amb el c/ de les Parres, i en el c/ de Pep Not, cantonada amb el c/ de les Parres), que, segons 
fonts de la Policia Local, fa uns mesos que va caure i no s’ha reposat. 
 
PROPÒS: 
 
1. Sol·licitar a la Policia Local i a l’arquitecta municipal un informe sobre les actuacions necessàries, 
realistes i aplicables, tant de tipus normatiu com d’ordenació física (barreres, voravies, passos elevats, 
etc.), que garanteixin la seguretat i la prioritat dels vianants d’aquests carrers i de la plaça del 
Conqueridor. 
 
2. Sol·licitar que, mentre es fa aquest informe, es reposi la placa excepte autoritzats que hi havia al 
senyal de direcció prohibida del c/ de Montserrat Blanes, a la confluència amb el c/ de les Parres.”. 
 
La portaveu d’UIA, Sra. Tous, està a favor d’aquesta moció. Diu que a la Comissió Informativa ja va 
posar en dubte si aquest informe era realment efectiu, perquè sembla que no hi ha voluntat política per 
regular aquesta zona. Hi ha màniga ampla per part de l’Ajuntament i no es posen sancions. Per això, 
opina que s’està degradant aquesta zona, que considera que ha d’estar molt cuidada, perquè és el centre 
del poble. 
 
El portaveu del PP, Sr. Palmer, demana que la Policia Local augmenti la vigilància en la zona, si 
realment només han de tenir accés les persones que viuen en aqueixa zona. Demana que, una vegada es 
tengui l’informe, se’ls faci arribar abans d’adoptar una solució al problema. Finalment, diu que està a 
favor de la moció. 
 
La batlessa diu que l’Equip de Govern està estudiant aquest tema i que està cercant solucions. Afegeix 
que, una vegada que estigui fet l’informe, se’ls farà arribar. També mostra la seva conformitat amb la 
moció. Finalment, recomana al portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, que practiqui amb l’exemple i retorni la 
targeta per poder estacionar a la plaça de l’Ajuntament que tenia quan formava part de l’Equip de 
Govern. 
 
El portaveu d’EU/EV, Sr Adrián, diu que ell no sabia que aquesta targeta només la tenien els membres 
de l’Equip de Govern. Diu que la retornarà. Diu que UIA ha parlat de poca voluntat política i ell també 
opina el mateix, perquè té constància que hi ha pressions de qualque sector comercial per paralitzar 
aquest tema. Opina que faran falta moltes coses més que informes tècnics, per tornar a la situació que 
tenia la zona esmentada.  



 
Els reunits acorden, per unanimitat, aprovar la moció presentada pel regidor d’EU/EV, els acords de la 
qual són: 
 
1. Sol·licitar a la Policia Local i a l’arquitecta municipal un informe sobre les actuacions necessàries, 
realistes i aplicables, tant de tipus normatiu com d’ordenació física (barreres, voravies, passos elevats, 
etc.), que garanteixin la seguretat i la prioritat dels vianants d’aquests carrers i de la plaça del 
Conqueridor. 
 
2. Sol·licitar que, mentre es fa aquest informe, es reposi la placa excepte autoritzats que hi havia al 
senyal de direcció prohibida del c/ de Montserrat Blanes, a la confluència amb el c/ de les Parres. 
 
3. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada  pel regidor d’EU/EV, sobre la recepció de les 
urbanitzacions de Betlem, San Pedro i s’Estanyol 
 
El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, llegeix la moció que, copiada literalment, diu: 
 
“EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
Atès que no s’ha fet la recepció de les urbanitzacions de Betlem, San Pedro i s’Estanyol, malgrat que fa 
devers 30 anys que es van iniciar. 
 
Atès que han estat publicades en la premsa local diverses informacions sobre unes confuses propostes 
de l’Ajuntament als propietaris de s’Estanyol, referents a unes negociacions amb les entitats de 
conservació i manteniment o amb els propietaris de les urbanitzacions esmentades. 
 
Atès que, en el plenari de 27 de juny, el Sr. Gili no va esvair aquestes confusions en la resposta a les 
preguntes del regidor d’EU-EV, relatives a aquestes negociacions.  
 
Atès que no hi ha garantia que la documentació que consta a l’Ajuntament sobre els plans parcials i 
projectes d’urbanització d’aquestes tres urbanitzacions estigui completa. 
 
Atès que, fins i tot, a la pàgina 4 de la Memòria complementària del PP de San Pedro s’estableix que 
seria l’antiga Comissió Provincial d’Urbanisme la instància que hauria de decidir i arbitrar en el cas que 
hi hagués diferències entre l’Ajuntament i els urbanitzadors. 
 
Atès que, en aquesta mateixa memòria, a la pàgina 8, s’estableix que la companyia urbanitzadora es 
compromet a cedir un solar o parcel·la a l’Ajuntament, destinat a oficines municipals per a 
l’administració dels serveis públics de la zona urbanitzada, i que aquest solar serà elegit de comú acord 
amb l’urbanitzador i en el moment que notifiqui a la companyia del desig d’adquirir-lo. 
 
Atès que, els plans parcials de les tres urbanitzacions, ho són pel sistema de cooperació, i en els PP de 
San Pedro i s’Estanyol l’Ajuntament no té dret al 10 % d’aprofitament mitjà i, presumiblement, tampoc 
en el de Betlem. 
 
Atès que al PP de San Pedro, a la pàgina 2, s’estableix que els propietaris de les parcel·les o solars es 
comprometen a pagar l’import corresponent a la xarxa de clavegueram (desguàs) en el cas de no haver-
se fet en el moment de la compra 
 
Atès que a la documentació del PP de s’Estanyol (San Pedro de Alcúdia) hi ha una parcel·la encara no 
edificada que té ús religiós i una altra d’ús educatiu, també sense construir, i que no queda clar el seu 



caràcter públic o privat. 
 
Atès que la dotació de zones verdes de la urbanització de Betlem va quedar afectada de manera 
important per una desclassificació, en el moment de ser afectada per la classificació com a ANEI.   
 
Atès que ja és ben hora d’iniciar el procés de recepció d’aquestes urbanitzacions, però que no és 
acceptable entrar en negociacions amb els propietaris sense uns informes tècnics i jurídics  mínimament 
solvents, que difícilment es poden elaborar a partir, únicament, de la documentació existent en els 
arxius municipals. 
 
Per tot això, es proposa al Ple que prengui el següent  
 
ACORD: 
 
Sol·licitar al Consell de Mallorca un informe sobre les condicions i els procediments que s’han 
d’acomplir per poder rebre les urbanitzacions de Betlem, San Pedro i s’Estanyol, i sobre la 
responsabilitat econòmica de les cessions i les despeses corresponents a les obres que siguin necessàries 
per poder fer la recepció de les urbanitzacions esmentades.  
 
Que sigui l’informe del Consell de Mallorca la base de qualsevol negociació amb els urbanitzadors  o 
els actuals propietaris de les tres urbanitzacions.”. 
 
La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu que en la Comissió Informativa es va xerrar d’aquest tema i que 
l’Equip de Govern va dir que s’havia encarregat un informe a un assessor jurídic. Li estranya que no 
se’ls mencionàs el Decret regulador de recepció d’urbanitzacions. 
 
El portaveu del PP, Sr. Palmer, exposa que han sol·licitat informació als representants de les 
urbanitzacions i que els han dit que l’Ajuntament els ha promès que les obres s’iniciaran en el mes 
d’octubre, i que es podrien donar les llicències d’obres als particulars. Diu que això els ha estranyat, 
perquè la darrera paraula la té el Consell de Mallorca. Si les urbanitzacions no tenen els serveis que 
estableix el PTI, no es poden donar les llicències d’obres. Finalment, diu que s’abstendrà en la votació. 
 
El regidor d’Urbanisme, Sr. Gili, diu que, quan varen entrar a formar part de l’Equip de Govern, es 
varen trobar expedients de sol·licitud de llicències d’obra en aquestes urbanitzacions que es denegaven 
pel Consell de Mallorca, perquè no comptaven amb els serveis exigits pel PTI. Els tècnics del Consell 
de Mallorca els varen dir que l’exoneració que s’havia de demanar per a aquestes urbanitzacions s’havia 
de demanar de manera conjunta per a cada una de les urbanitzacions. Aquest informe per demanar 
l’exoneració es va encarregar a l’arquitecte municipal anterior, que no el va fer. Transcorregut el termini 
per demanar l’exoneració, es varen reunir amb els representants de les urbanitzacions per estudiar un 
sistema per dur a terme la recepció de les urbanitzacions. Hi ha voluntat de les dues parts per fer les 
obres de clavegueram i per donar les llicències d’obres. El Consell de Mallorca, de paraula, els va dir 
que, una vegada que s’inicien les obres de clavegueram, es podrien donar les llicències d’obres 
demanades. Recentment, s’ha demanat un informe per fer la recepció de les urbanitzacions. Els 
representants de les urbanitzacions estan d’acord en pagar el 100 % de les obres i el 100 % del cost dels 
projectes. Diu que votaran en contra de la moció, perquè han sol·licitat un informe i no consideren que 
sigui necessari demanar un informe al Consell de Mallorca. 
 
El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, diu que en devuit dies han passat de votar en contra d’una al·legació 
presentada contra l’aprovació inicial del pressupost referent a la recepció de les urbanitzacions, a 
defensar la recepció d’aquestes urbanitzacions. Opina que l’actuació de l’Equip de Govern ha estat 
perdre el temps a la hora d’activar les juntes de cooperació, que són les que han d’activar la realització 



de les obres. Diu que per anar pel sistema de cooperació, per executar les obres, s’haurien d’haver 
convocat les juntes de cooperació. Considera que sol·licitar aquest informe no retardarà el procediment 
per a la recepció de les urbanitzacions. Diu que, si les obres s’estan retardant, és perquè no es fan les 
coses com s’han de fer: convocar les juntes de cooperació. Opina que seria interessant que, en els plecs 
de clàusules que han de regir les contractacions, es prevegi poder negociar el fet de pagar les obres amb 
solars. Finalment, diu que, després de llegir l’acta de l’assemblea de la urbanització de s’Estanyol, té 
més motius per demanar aquest informe. 
 
La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu que un dels problemes principals va ser no demanar l’exoneració 
d’aquestes urbanitzacions, tal com s’indicava en el PTI. Demana com es va donar l’ordre a l’arquitecte 
municipal d’aquells anys, per fer l’informe per demanar l’exoneració, si va ser una ordre escrita o 
verbal. També diu que li han comentat que aquesta sol·licitud va acompanyada d’un informe del sòl o 
del subsòl. 
 
El regidor d’Urbanisme, Sr. Gili, li diu que l’ordre se la va donar verbalment, com a qualsevol 
treballador de l’Ajuntament. 
 
Després d’una breu deliberació, la moció se sotmet a votació, la qual, per 4 vots a favor (EU/EV i UIA), 
6 vots en contra (PSOE i UM) i 3 abstencions (PP), no resta aprovada per manca de quòrum en la 
votació. 
 
4. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de juny i juliol de 2006 
 
Es dóna compte de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de juny i juliol de 2006. 
 
Els reunits, per assentiment, es donen per assabentats. 
 
A continuació, i abans de tractar el punt 5è de l’ordre del dia, la batlessa diu que hi ha dos punts més, 
que s’ha de votar la seva inclusió en l’ordre del dia i que s’han de debatre, si n’és el cas. 
 
P1. Ratificació de l’acord de la Junta de Govern Local de 19 de juliol de 2006, referent a la 
designació de les festes locals per a l’any 2007 
 
Els reunits acorden, per unanimitat, ratificar la urgència i la inclusió d’aquest punt en l’ordre del dia. 
 
La batlessa exposa que la Junta de Govern Local del passat dia 19 de juliol va adoptar l’acord següent: 
 
“1. Designar com a festes locals del nucli d’Artà: 

- 17 de gener, Sant Antoni. 
- 6 d’agost, Sant Salvador 
 

2. Designar com a festes locals del nucli de la Colònia de Sant Pere: 
- 29 de juny, Sant Pere. 
- 9 d’abril, dilluns de Pasqua. 

  
3. Trametre aquest acord a la Conselleria de Treball i Formació de la comunitat autònoma de les Illes 
Balears. 
 
4. Ratificar aquest acord en la sessió plenària de l’Ajuntament.”. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat, ratificar l’acord adoptat per la Junta de Govern Local de 19 de juliol 



de 2006, referent a la designació de les festes locals per a l’any 2007. 
 
P2. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada per UIA per donar suport a la comunitat 
educativa de Son Servera en el tema de la piscina de Pedro José Ramírez Codina 
 
Els reunits acorden, per unanimitat, ratificar la urgència i la inclusió d’aquest punt en l’ordre del dia. 
 
La portaveu d’UIA, Sra. Tous, llegeix la moció que, literalment, diu: 
 
“EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

 
Atès que, en passats dies, les notícies sobre la polèmica piscina pública del senyor Pedro J. Ramírez han 
afectat de ple la comunitat educativa de Son Servera. 
 
Atès que aquest senyor de Madrid pretenia tapar la il·legalitat de la seva piscina pública oferint-la durant 
quatre mesos als escolars de Son Servera. 
 
Atès que els dos directors de les escoles de Son Servera, Bartomeu Jaume (del Jaume Fornaris) i Antoni 
Cabrer (de Na Penyal) són artanencs, a més d’altres membres de la comunitat educativa serverina. 
 
Atès que ambdós han posat un poc de seny en tot aquest desgavell i que han assegurat que no és lícit 
emprar infants per donar un toc de legalitat a una instal·lació del tot irregular.  
 
Atès que, tot i que s’hagi ofert als infants, sí que ara s’ha suspès l’accés públic marítim i terrestre a una 
zona d’un senyor que sembla estar molt  amenaçat. 
 
Atès que els membres de la Guàrdia Civil han rebut ordres de vigilar la zona, en detriment de la resta de 
ciutadans de la zona, que ens convertim en ciutadans de segona.  
 
Per tot això, presentam les següents 
 
PROPOSTES DE RESOLUCIÓ 
 
1. L’Ajuntament d’Artà dóna suport a tota la comunitat educativa de Son Servera, encapçalada per 

Bartomeu Jaume i Antoni Cabrer.  
2. L’Ajuntament d’Artà insta a reconstituir l’accés públic a tota la costa illenca. 
3. L’Ajuntament d’Artà insta la Delegació del Govern que tracti per igual a tots els ciutadans illencs. 
4. Trametre aquest acord a les dues escoles públiques de Son Servera (Jaume Fornaris i Na Penyal), a 

la Conselleria d’Educació i Cultura, a la Delegació del Govern i a la ministra de Medi Ambient, 
Cristina Narbona.”. 

 
El portaveu del PP, Sr. Palmer, diu que el seu grup votarà en contra d’aquesta moció.  Considera que els 
organismes competents sobre aquest tema són el Ministeri de Medi Ambient i la Demarcació de Costes 
de les Illes Balears. Exposa que s’han d’acostumar, quan un organisme superior dóna el vistiplau a una 
obra o actuació, a acceptar-ho. A més, diu que, en l’apartat 3 de l’exposició de motius, sobre les 
persones que s’hi relacionen, no té res a veure que siguin artanencs. 
 
El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, diu que creu recordar que el portaveu del PP, no fa molt de temps, va 



defensar una moció referent a les televisions, que era un tema que depenia de l’Administració estatal. 
 
El portaveu del PP, Sr. Palmer, li diu que el que defensava en aquella moció anava en benefici d’una 
gran majoria. 
 
El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, diu que el tema al qual al·ludeix la moció va contra l’ús públic de 
tots. Demana a UIA que retiri el tercer apartat de l’exposició de motius. Exposa que votarà a favor de la 
moció. 
 
La portaveu d’UIA, Sra. Tous, retira el tercer apartat de l’exposició de motius. 
 
La moció queda redactada, definitivament, de la manera següent: 
 
“EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

 
Atès que, en passats dies, les notícies sobre la polèmica piscina pública del senyor Pedro J. Ramírez han 
afectat de ple la comunitat educativa de Son Servera. 
 
Atès que aquest senyor de Madrid pretenia tapar la il·legalitat de la seva piscina pública oferint-la durant 
quatre mesos als escolars de Son Servera. 
 
Atès que la comunitat educativa serverina ha posat un poc de seny en tot aquest desgavell i ha assegurat 
que no és lícit emprar infants per donar un toc de legalitat a una instal·lació del tot irregular.  
 
Atès que, tot i que s’hagi ofert als infants, sí que ara s’ha suspès l’accés públic marítim i terrestre a una 
zona d’un senyor que sembla estar molt  amenaçat. 
 
Atès que els membres de la Guàrdia Civil han rebut ordres de vigilar la zona, en detriment de la resta de 
ciutadans de la zona, que ens convertim en ciutadans de segona.  
 
Per tot això, presentam les següents 
 
PROPOSTES DE RESOLUCIÓ 
 
1. L’Ajuntament d’Artà dóna suport a tota la comunitat educativa de Son Servera, encapçalada per         
     Bartomeu Jaume i Antoni Cabrer.  
2. L’Ajuntament d’Artà insta a reconstituir l’accés públic a tota la costa illenca. 
3. L’Ajuntament d’Artà insta la Delegació del Govern que tracti per igual a tots els ciutadans illencs. 
4. Trametre aquest acord a les dues escoles públiques de Son Servera (Jaume Fornaris i Na Penyal), a la 
Conselleria d’Educació i Cultura, a la Delegació del Govern, a la ministra de Medi Ambient, Cristina 
Narbona, i a Pedro José Ramírez Codina.”. 
 
La batlessa diu que l’Equip de Govern està d’acord amb la moció. 

 
Els reunits acorden, per 10 vots a favor (PSOE, UM, UIA i EU/EV) i 3 vots en contra (PP): 
 
1. L’Ajuntament d’Artà dóna suport a tota la comunitat educativa de Son Servera, encapçalada per         
     Bartomeu Jaume i Antoni Cabrer.  



2. L’Ajuntament d’Artà insta a reconstituir l’accés públic a tota la costa illenca. 
3. L’Ajuntament d’Artà insta la Delegació de Govern que tracti per igual a tots els ciutadans illencs. 
4.    Trametre aquest acord a les dues escoles públiques de Son Servera (Jaume Fornaris i Na Penyal), a 
la Conselleria d’Educació i Cultura, a la Delegació del Govern, a la ministra de Medi Ambient, Cristina 
Narbona, i a Pedro José Ramírez Codina. 
 
5. Precs i preguntes 
 
La secretària informa que UIA i EU/EV han presentat escrits de precs i preguntes. 
 
A continuació, es llegeixen les preguntes presentades per EU/EV al Ple del mes de juny de 2006. 
 
6. Pressupostos participatius de la Colònia de Sant Pere 
 
6.1. Qui és el responsable de l’Equip de Govern en matèria de Participació Ciutadana? 
 
Resposta: La batlessa. 
 
La Normativa del Fòrum de Participació Cuitadana de la Colònia de Sant Pere, estableix el següent: 
 
“3.4. Votació 
Tenen dret a votar totes les persones majors de 16 anys empadronades a la Colònia de Sant Pere i a les 
urbanitzacions constaneres. El vot és secret. Del 26 de juny al 30 de juny s’ha de procedir a votar les 
propostes, a l’oficina municipal, de 9 h del matí a 15 h del capvespre. Dia 1 de juliol també es podrà 
votar, de 9 h a 18 h. Es podran votar fins a un màxim de 4 propostes de la papereta de vot (que conté 16 
propostes, 4 per àrea). Les paperetes que continguin més de 4 propostes marcades seran nul·les (vegeu 
annex 3). 
 
3.5. Assemblea d’escrutini final de la votació: 
Diumenge dia 2 de juliol, una vegada acabat el període de votació, s’ha de procedir a recomptar els vots 
emesos.”. 
 
Però no ha estat fins avui, fins a mig matí, que les colonieres i coloniers han pogut començar a votar les 
propostes que volen que s’incloguin en els pressupostos municipals de 2007. 
 
6.2. Per què s’ha produït aquest incompliment de la normativa del Fòrum de Participació Ciutadana de 
la Colònia de Sant Pere? 
 
Resposta: Es va començar 1 dia més tard. Es va convocar 1 dia més tard. 
 
6.3. Segons Maite Planisi, treballadora municipal de l’edifici municipal de la Colònia, avui s’ha votat 
fins a les 14 h. Qui ha autoritzat aquesta nova modificació de l’horari de votacions establert a la 
normativa? 
 
Resposta: La batlessa. 
 
6.4. També, segons aquesta treballadora municipal, el proper dia 29, festa de la Colònia, tampoc no es 
podrà votar, perquè estaran tancades les oficines municipals. Qui ha autoritzat aquesta nova modificació 
de l’horari de votacions establert a la normativa? 
 
Resposta: La batlessa; les oficines estan tancades perquè és festa local. 



 
6.5. Quina difusió ha donat l’Equip de Govern a les propostes entre les quals han de triar els ciutadans i 
ciutadanes de la Colònia les seves prioritats de despesa en els pressupostos municipals de 2007? 
 
Resposta: S’han fet les crides pertinents i s’ha donat la informació en l’edifici municipal. 
 
6.6. Atès el cúmul de despropòsits que, en tan poc tems, ha pogut realitzar la batlessa (o la persona en 
que vostè ha delegat), no li semblaria més raonable perllongar la votació durant tota la setmana que ve 
(del 3 al 10 de juliol), demanar disculpes a la ciutadania de la Colònia i fer una campanya de difusió de 
la votació des de demà mateix. I, fins i tot, una carta personal de la batlessa, adjunta a les paperetes de 
vot i a la informació sobre el lloc i les hores de votació, no estaria malament. 
 
Resposta: Es va fer com es considerà més raonable. 
 
6.7. Pot explicar la senyora batlessa quin és el tipus de compromís que vostè i el seu Equip de Govern 
manté amb el procediment de participació ciutadana que suposa aquesta experiència limitada de 
pressupostos participatius de la Colònia? 
 
Resposta: Continuar. 
 
A continuació, es llegeixen els precs i preguntes presentats per EU/EV per a aquest Ple: 
 
PREC: 
 
ABOCAMENT D'AIGÜES FECALS AL TRAM DESCOBERT DE LA SÍQUIA  
 
EU-EV demana a l’Ajuntament d’Artà que realitzi les actuacions oportunes per solucionar el problema 
dels abocaments d’aigües fecals al llit de la síquia, al final del nucli urbà. Aquestes aigües brutes acaben 
sense cap tractament de depuració al llit del torrent, a l’altura del punt verd, el contaminen i provoquen 
males olors des de la sortida del tram cobert de la síquia fins al torrent de les Pesqueres.  
 
Aquest fet, possiblement, està provocat pel manteniment deficient del canal lateral que es dirigeix des 
del final del tram cobert cap a la depuradora, i perquè el punt de confluència es troba saturat de 
sediments, grava i batzers.  
 
A aquests problemes s’afegeix la construcció d’un edifici il·legal en una finca que es troba al cap de 
cantó entre la Síquia i la carretera, on acaba el tram descobert de la síquia, edifici des del qual s’ha fet 
una canalització que desemboca directament a la síquia 
 
EU-EV també demana a l’Equip de Govern que es faci una neteja de tot el tram descobert de la síquia, 
fins a la seva confluència amb el torrent, ja que es troba ple de brutícia i de sediments fecals que 
provoquen males olors. 
 
EU-EV demana, també, que es demoleixi d’ofici la conducció (i l’edifici) il·legal que desemboca a la 
síquia, just al final de la zona descoberta.. 

 
Resposta: Totes aquestes obres estan fetes. Es tendrà en compte. 
 
PREGUNTES: 
 
1. Reglament municipal pel qual es regula la circulació de vehicles de motor dins els espais 



naturals del terme d’Artà 
 
1.1. Ha estat publicat en el BOIB aquest reglament? 
 

Resposta: Sí. 
 

1.2. En quina data? 
 

Resposta: Dia 11 de juliol de 2006. 
 

1.3. Des de la seva publicació, quants fulls informatius s’han repartit als usuaris de vehicles que 
infringeixen el reglament?  
 

Resposta: Cap. 
 

1.4. Ens pot fer arribar una còpia d’aquests fulls informatius? 
 

Resposta: Se li farà arribar. 
 

1.5. Si no s’han editat, quan té previst editar-los i fer-ne la difusió? 
 

Resposta: Aquesta setmana. 
 

1.6. Serà abans del final de la temporada de banys? 
 

Resposta: Segurament. 
 

1.7. Quin personal municipal serà l’encarregat d’editar-los i de repartir-los? 
 

Resposta: La Policia Local. 
 

1.8. Està previst senyalitzar els accessos als espais naturals del terme d’Artà per tal que els conductors 
s’assabentin de l’entrada en vigor d’aquest Reglament? 
 
Resposta: S’està estudiant. 
 
1.9. A partir de quina data la Policia Local començarà a imposar multes per infraccions a aquest 
reglament?  
 
Resposta: A partir d’ara. 
 
1.10. Té, en aquests moments, la Policia Local plantilla suficient per aplicar el Reglament i imposar les 
sancions que pertoquin? 
 
Resposta: No. 
 
1.11. Dia 20 de juliol, sobre les 19 h, un ciutadà va telefonar a la Policia per reclamar per què no es feia 
complir aquest Reglament a la zona dels Canons. El policia que el va atendre li va dir que, en aquell 
moment, no hi havia més que un policia disponible i que era a Artà. És certa aquesta situació? 
 
Resposta: Sí. 



 
2. Ordenança reguladora de la construcció en els nuclis turístics de la Colònia de Sant Pere, 
Montferrutx, s’Estanyol, Betlem i San Pedro (Artà) i en la zona de vianants dels carrers de Ciutat 
i d’Antoni Blanes  
 
2.1. Quantes queixes orals o per escrit han arribat a l’Ajuntament per incompliment d’aquesta 
ordenança? 
 
Resposta: Entre 12 i 15. 
 
2.2. De qui és competència fer acomplir l’ordenança i denunciar els incompliments?  
 
Resposta: De Batlia. 
 
2.3. Aquesta feina està afectada per les vacances del personal municipal? 
 
Resposta: No. 
 
2.4. Tenen l’Àrea d'Urbanisme i/o la Policia Local plantilla suficient per fer respectar aquesta ordenança 
i imposar les sancions que pertoquin? 
 
Resposta: Sí. 

 
3. Policia Local 
 
 Els problemes que dóna el dèficit de personal de plantilla de la Policia Local (almanco falten 5 policies) 
i que es manifesten en les preguntes anteriors, contrasten amb l’afirmació de la Sra. Batlessa en un 
plenari anterior, en el qual va afirmar que amb la plantilla actual es podrien cobrir les necessitats del 
municipi. Per això li deman que faci públic l’horari setmanal de la Policia Local (el quadrant). A EU-
EV i a la ciutadania d’Artà ens interessa saber: 
 
3.1. De quina hora a quina hora presta servei normal la Policia Local? 
 

Resposta: L’horari establert recentment amb el nombre d’agents que es disposa és el següent: de dilluns 
a divendres, de les 8 h a les 24 h. Els dissabtes i els diumenges, de les 9 h a les 24 h. 
 

3.2. Quants de policies hi ha en cada torn, a Artà i a la Colònia? 
 

Resposta: No es pot concretar quants d’agents hi ha en cada torn, però, a hores d’ara, n’hi ha 1 o 2 com 
a màxim. Sense cap agent de vacances, els dimarts, dimecres i dijous, en el torn del matí hi ha 3 agents 
i, en el torn de dissabte capvespre, n’hi ha 3 també. El cap de la Policia actual realitza el servei normal 
d’un agent i ho fa, prioritàriament, als matins, per tal de poder coordinar millor. El servei de la Colònia 
es fa sempre que hi ha 3 agents, quan es requereixen i, sobretot, cada cap de setmana. 
 
3.3. Quants de policies perllonguen la jornada? 
 

Resposta: Els agents que han subscrit el conveni són els següents: PL 03, 07, 24 i 26. Quatre, en total. 
 

3.4. En aquests casos, fins a quantes hores de jornada arriben a fer aquests policies? 
 
Resposta: En el conveni es preveien 100 mensuals. En data d’avui, només un agent ja ha realitzat totes 



les hores previstes. Les hores extres que s’assignen per complementar el servei, en una setmana sense 
esdeveniments, poden ser d’unes 5 hores per agent. 

 
4. Escultures  
 
4.1. Quantes escultures de les realitzades durant la trobada entre escultores mallorquins i cubans estan 
pendents de ser instal·lades definitivament? 

 
Resposta: 7. 

 
4.2. Una de les escultures realitzades durant aquesta trobada va ser instal·lada als jardins del Collet i una 
altra, a la rotonda de Ses Pesqueres. Llavors, es va parlar que altres escultures es col·locarien a les noves 
rotondes que s’inauguraren el passat 21 de juliol. Per quins motius es va canviar el criteri d’instal·lar-les 
a les rotondes? 

 
Resposta: Desconeixem els motius. 

 
4.3. Una altra de les escultures s’havia d’instal·lar a la Colònia, quina? 

 
Resposta: La dona que seu. 

 
4.4. On es té previst instal·lar-la? 

 
Resposta: En el passeig Marítim. 

 
4.5. Quan s’instal·larà? S’esperarà que acabi la temporada turística? Per què no s’ha col·locada ja? 

 
Resposta: Quan es pugui. 

 
A continuació, es llegeix l’escrit de precs i preguntes presentat per UIA. 

 
PRECS: 
 
1. Demanam a l’Equip de Govern que no s’agermani amb Segòvia amb la justificació dels dos 
aqüeductes. No perquè tinguem res contra els segovians, però podríem ofendre’ls si els mostràvem el 
nostre fastuós monument que, en un moment donat, sembla un arc de triomf.  

 
Resposta: No ha estat competència de l’Ajuntament. 

 
2. Demanam a l’Equip de Govern que es llevi del cap estudiar a quina rotonda ha d’instal·lar un segon 
dimoni, per allò que, a Artà, de tota la vida, els dimonis ballen de dos en dos. 

 
3. Parlant de rotondes i d’inaugurar-les, demanam a l’Equip de Govern que es cuidi un poc més de la 
rotonda que hi ha dins el polígon, que està deixada de la mà de Déu.  

 
Resposta: Està neta. 

 
4. Demanam a l’Equip de Govern que miri de rendibilitzar i d’economitzar la llum dels fanals del 
polígon. Creim que no és necessària tanta lluminària els vespres fins tan tard.   

 
Resposta: Ho estudiarem. Tenim molts de problemes, perquè s’hi fan carreres il·legals de motos. 



 
 

PREGUNTES: 
 

ROTONDES 
 
1. Dia 21 de juliol es varen inaugurar tres rotondes dins el municipi. Com que és difícil posar-nos 
d’acord amb l’estètica, tot i que l’Associació d’Artistes Visuals de les Illes Balears (AAVIB) ha estat 
molt contundent amb les seves afirmacions de l’art sobre les rotondes, i ja que el regidor Rafel Gili ens 
va dir que això era competència del Consell i que l’Ajuntament no hi tenia res a veure, voldríem, 
almenys, saber: 
 
1.1. Hi ha un informe de la Policia Local sobre les dificultats que poden venir d’aquesta nova regulació 
del trànsit? 
 
Resposta: No. 
 
1.2. Si aquest informe no existeix, no seria convenient demanar-lo? 
 
Resposta: Es pot demanar. 
 
1.3. Hi ha d’haver modificacions en els senyals de circulació? Si és així, qui ha regulat aquestes 
modificacions?  
 
Resposta: De moment, no es farà. 
 
1.4. Ja s’han posat tots els cartells indicadors pertinents que afavoreixin l’entrada i la sortida al 
municipi? 
 
Resposta: Crec que sí. 
 
1.5. S’ha repassat que la senyalització sigui l’adequada? Hem de recordar que hi ha diferents cartells 
que diuen Betlem, la qual cosa pot dur a confusió amb la urbanització de la Colònia. 
 
Resposta: S’ha repassat, i de moment no està acabada. Considera que no hi cap confusió, ja que els 
cartells porten un monestir. Opina que la senyalització és l’adequada. 
 
1.6. Compleix la ronda i les rotondes totes la regulació de carreteres que hi ha? 
 
Resposta: Ho demani al Consell de Mallorca. 
 
1.7. Per què la ronda només té una calçada de sis metres i mig? 
 
Resposta: Ho demani al Consell de Mallorca. 
 
1.8. L’aqüeducte que és: romà, islàmic o postmodern? 
 
Resposta: Ho demani al Consell de Mallorca. 
 
1.9. Qui és l’artista que firma tant l’aqüeducte com la sínia? 
 



Resposta: Reitera que ho demani al Consell de Mallorca. 
 
2. PARTICIPACIÓ CIUTADANA 
 
El dia de la Comissió Informativa la batlessa ens va anunciar que tenia en les seves mans l’esborrany de 
l’informe, que fou sol·licitat en el seu dia pel regidor Julen Adrián, que aleshores duia l’Àrea de 
Participació Ciutadana. Aquest informe es va demanar perquè el regidor Julen Adrián es va proposar 
posar remei a la qüestió de la participació ciutadana ja que, segons ell, l’anterior Equip de Govern 
l’havia obstaculitzada fins aleshores. Però, segons l’esborrany de l’informe, un dels inconvenients de la 
participació ciutadana és la seva politització, és a dir, el fet que s’hagi “partiditzat” aquesta participació 
durant el temps en què Julen Adrián ha estat regidor de Participació Ciutadana. Analitzada aquesta 
informació, voldríem demanar: 
 
2.1. Quan podrem veure l’informe definitiu? 
 
Resposta: N’Antònia Abraham, l’autora de l’informe, es va comprometre a tenir la seva feina acabada i 
a lliurar el darrer esborrany abans de 31 de juliol.  No obstant,  aquest esborrany haurà de passar per 
correcció lingüística (a la UIB), i per això no esperam poder fer públic l’informe definitiu fins al proper 
mes de setembre. 
 
2.2. Era conscient l’Equip de Govern actual d’aquest “partidisme”? 
 
Resposta: L’Equip de Govern intuïa aquest i altres problemes en els distints processos participatius 
que hi ha al municipi i precisament per això es va encarregar l’informe. 
 
2.3. Una vegada vist l’informe, es considerarà que s’han de prendre mesures per evitar-lo a partir d’ara? 
 
Resposta: L’informe inclourà unes propostes d’acció que l’Equip de Govern prendrà en consideració i 
que aplicarà en la mesura de les seves possibilitats. 
 
2.4. Parla l’informe d’altres àrees? De quines? 
 
Resposta: L’informe parla de les distintes iniciatives de participació ciutadana que funcionen al 
nostre municipi, concretament de les següents: 
o Reglament de participació ciutadana 
o Consells d’àrea 
o Agenda local 21 
o Projecte de ciutat educativa 
o Consell Infantil municipal 
o Grup de Cohesió Social 
o Fòrum de Participació Ciutadana a la Colònia de Sant Pere 
o Comissió Escolar Municipal 
o Comissions de festes (Artà i Colònia de Sant Pere) 
o Consell Assessor de la Residència i del Centre de Dia 
 
3. ESCOLETES 
 
En el moment en què es cobriren les places per a l’escoleta de Na Caragol es va veure que hi havia 
algunes places que no es podien cobrir perquè l’edat dels infants era inferior a la que possibilitava el 
reglament. La batlessa i l’anterior regidor d’Educació es comprometeren a obrir un nou termini per, per 
una banda, possibilitar l’ocupació d’aquestes places i, per una altra banda, per cobrir les necessitats 



evidents que hi ha al municipi. 
 
3.1. S’ha obert aquest nou termini? Amb base a quin reglament? 
 
Resposta: Amb data de 30 de maig la Junta de Govern Local va aprovar una modificació de la 
normativa sobre l’admissió d’alumnes a les escoletes municipals per al curs 2006-2007 per cobrir les 
places vacants. Amb aquesta modificació es va ampliar el període de sol·licitud de matrícula, del 5 al 16 
de juny de 2006. 
 
3.2. Des dels Serveis Educatius, s’ha analitzat la possible demanda que tendrà l’escoleta el curs vinent? 
 
Resposta: S’han analitzat les dades del padró municipal i no s’espera un augment important.  No obstant 
això, és difícil preveure el possible augment que hi pugui haver per l’arribada de nous immigrants. 
 
3.3. S’han previst solucions que puguin pal·liar la insuficiència de places?  
 
Resposta: S’han mantingut contactes amb la Conselleria d’Educació i Cultura del Govern balear per 
acordar la construcció d’un nou centre d’educació infantil i primària (0-6) al costat del centre 
d’educació primària Na Caragol. 
 
4. POLICIA LOCAL 
 
Si els efectius de la Policia Local no han augmentat i si tenim en compte que s’acosten unes festes 
patronals, ens pot dir el regidor d’Interior: 
 
4.1. Quines mesures s’han pres per fer front a aquesta qüestió? 
 
Resposta: S’han sol·licitat efectius a altres municipis, com Capdepera, Son Servera, Sant Llorenç i 
Manacor, per realitzar serveis nocturns els dies 28 i 29 de juliol i 4, 5 i 6 d’agost. A hores d’ara, no s’ha 
rebut cap sol·licitud. 
 
4.2. Com cada estiu, hi ha robatoris a les zones de bany de la Colònia de Sant Pere. Quines mesures 
s’han pres per tal d’evitar-los? 
 
Resposta: Es tenen en compte aquests fets i es realitzen passades a les hores habituals, sempre que el 
servei ho permet. Hi ha contactes amb la Guàrdia Civil d’intercanvi d’informació i suport. 
 
4.3. Cal fer esment, d’altra banda, a l’incident que, tot i que va ocórrer a Cala Rajada, afecta de prop 
ciutadans artanencs. Quines actuacions ha duit a terme el regidor d’Interior? 
 
Resposta: Tots els fets delictius afecten, d’una manera o una altra, els ciutadans. En aquest cas concret, 
no s’ha observat que afecti especialment cap grup de gent, si més no els afectats directes i, per suposat, 
els seus familiars. Però no s’ha observat cap reacció de cap col·lectiu per aquest fet. 
 
4.4. S’ha posat en contacte amb els membres de la Guàrdia Civil? 
 
Resposta: Hi ha un contacte permanent de col·laboració amb la Guàrdia Civil. Periòdicament es 
despatxa amb un comandament del quarter i es tenen notícies de tots els fets delictius  que es denuncien 
al nostre terme. Hi ha un contacte permanent de col·laboració. 
 
4.5. Si és que sí, quines notícies li han donat? 



 
Resposta: La informació rebuda s’ha de tractar amb la confidencialitat corresponent en aquests casos. 
 
4.6. S’ha posat en contacte amb representants de la comunitat magribina a Artà? Si no hi ha 
representants, s’ha parlat amb ells? 
 
Resposta: Com s’ha esmentat abans, no s’han observat reaccions desmesurades de cap comunitat, per 
tant, tampoc de la magribina. 
 
5. EXPEDIENTS D’INFRACCIÓ 
 
5.1. Al Ple del mes passat va sortir un expedient que havia anat a la Ponència Tècnica d’Ordenació del 
Territori i Urbanisme de dia 8 de juny . Aquest tema venia de molt lluny en el temps, de la legislatura 
anterior i encara redola del Consell a l’Ajuntament i de l’Ajuntament al Consell, i així no s’acaba mai.  
Ha fet alguna gestió el regidor d’Urbanisme amb aquest tema? 
 
Resposta: S’ha tramitat segons el que estableix la llei. 
 
5.2. Per què cap de les dues possibles infraccions urbanístiques que varen sorgir en el Ple del mes passat 
no s’han fet efectives com a tal?  
 
Resposta: S’hauria d’especificar. 
 
5.3. Per què no consten almenys en la llista que, mes rere mes, ens donen a les comissions informatives 
i que redacten els tècnics? 
 
Resposta: Segueix sense especificar. 
 
5.4. Per què el regidor ens diu que s’han obert i no consta en la llista? 
 
Resposta: Reitera que segueix sense especificar. 
 
5.5. Com està l’expedient al qual el regidor d’Urbanisme amenaça amb la demolició a damunt dels 
diaris? 
 
Resposta: No s’ha començat cap expedient per dur endavant la demolició. 
 
5.6. Quants expedients de disciplina urbanística es tramiten de manera completa a l’Ajuntament d’Artà? 
 
Resposta: Tots. 
 
5.7. De quants s’ha sol·licitat la subrogació al Consell de Mallorca? 
 
Resposta: De 23. 
 
5.8. Per què no s’ha trobat oportú tramitar-los? 
 
Resposta: És un acord de l’Equip de Govern. 
 
5.9. Per què defuig l’Equip de Govern d’Artà les seves responsabilitats? 
 



Resposta: No en defuig. 
 
5.10. A quins acords han arribat l’Equip de Govern amb els responsables del Consell de Mallorca per 
tramitar aquests expedients? 
 
Resposta: A cap. 
 
5.11. En quines condicions se’n van aquests expedients a Palma? 
 
Resposta: En cap. 
 
5.12. Respecte al tema del càmping, hi ha alguna novetat que ressenyable? 
 
Resposta: L’expedient és al Consell de Mallorca. 

 
6. PATRIMONI 
 
6.1. Els membres d’aquest partit varen denunciar unes obres que es feien a la Colònia de Sant Pere, en 
concret al solar on hi ha la Cova del Turó del Molí. Tot i que els membres d’aquest partit hàgim 
decebut, per aquesta denúncia, el regidor d’Urbanisme, tal com ell ens va dir al Ple de maig: 
 
6.1.1. Quines actuacions ha dut a terme l’Equip de Govern amb el tema de la Cova del Turó del Molí? 
 
Resposta: S’ha posat en contacte amb els tècnics de Patrimoni. 
 
6.1.2. Han rebut resposta dels tècnics de Patrimoni del Consell? 
 
Resposta: De paraula, sí. 
 
6.1.3. Quina ha estat? 
 
Resposta: Deixar un pas del carrer a la cova de 0,90 cm. 
 
6.1.4. Ja sap quin perímetre de protecció té l’esmentada cova? 
 
Resposta: Deixar 2 metres al voltant de la cova i 5 metres per construir. 

 
6.2. Hem pogut llegir, en unes declaracions fetes en un diari, que Javier Aramburu, responsable de les 
excavacions de Ses Païsses, es queixava, d’una manera molt educada, de la deixadesa del recinte. 
 
6.2.1. Quines excavacions s’hi estan duent a terme? 

 
Resposta: S’estan excavant dues zones. La primera està situada just a la dreta de l’entrada principal. 
S’hi ha descobert un edifici d’unes proporcions considerables i que fou usat durant més de 600 anys 
pels antics pobladors de Ses Païsses. I la segona zona està situada just al costat del talaiot principal i ja 
fou excavada a finals dels anys 50 i principis dels 60 pel professor Lilliu. 
 
6.2.2. Prendrà nota el responsable del Patrimoni d’aquestes queixes formulades per aquest arqueòleg? 
 
Resposta: El regidor de Patrimoni ja n’ha pres nota. Fins i tot, li puc dir que s’ha instat el senyor Luis 
Lafuente Batanero (subdirector general de Protecció del Patrimoni Històric, de la Direcció General de 



Belles Arts i Béns Culturals del Ministeri de Cultura) que participi en l’aportació anual de 10.000 � i en 
la formació d’un consorci, per tal que l’excavació de Ses Païsses no sigui únicament i exclusivament 
una càrrega per a les arques municipals. 

 
6.3. Al seu moment, també els membres dels Independents ens queixàrem de la deixadesa que habitava 
pel monestir de Santa Maria de Bellpuig. De fet, no ens en queixàrem només nosaltres. Mossèn Gili, 
quan va presentar el seu llibre, ho va dir davant un nombrós públic.  
 
6.3.1. Quines passes ha fet l’Equip de Govern perquè es recuperi un poc l’estat de Bellpuig? 
 
Resposta: S’ha netejat tota l’església d’excrements d’ocells. S’han retirat tots els caramulls de grava que 
hi havia. I s’ha començat amb la senyalització del monestir. 
 
6.3.2. Per què no es demana que es dugui a terme el projecte de l’anterior legislatiu del Consell, de 
convertir Bellpuig en un centre d’interpretació del repoblament a Mallorca? 
 
Resposta: Els tècnics municipals m’han informat que nosaltres no tenim aquest projecte i que el té el 
Consell de Mallorca; en demanarem una còpia i estudiarem la conveniència o no d’aquest projecte. 

 
7. URBANITZACIONS 
 
7.1. Ens poden fer arribar còpia de les factures que l’Ajuntament d’Artà té enregistrades de tots els 
estudis i projectes que s’han fet per tal de fer la recepció de les urbanitzacions de la Colònia de Sant 
Pere? 
 
Resposta: Els faig lliurament de les factures demanades. 
 
7.2. Si l’informe de l’advocat que, en teoria, el passat cap de setmana havia d’entrar a l’Ajuntament, hi 
és, ens en poden fer arribar una còpia? 
 
La portaveu d’UIA retira aquesta pregunta. 

 
8. MANCOMUNITAT DE LLEVANT 
 
8.1. Ens poden fer arribar una còpia dels estatuts que, en teoria, haurien de regir la Mancomunitat de 
Llevant? 
 
Resposta: Sí. 
 
8.2. Es durà a terme aquesta mancomunitat? 
 
Resposta: Esperem que sí. 
 
8.3. Quins entrebancs han sorgit per a una mancomunitat que s’havia de constituir el passat mes de 
juny? 
 
Resposta: Per part d’un batle d’un dels ajuntaments que havien de constituir la mancomunitat. 
 
 
Acords 
 



1. Aprovar, per unanimitat, les actes de les sessions de 30 de maig de 2006 i de 27 de juny de 2006. 
 
2. Aprovar, per unanimitat, la moció presentada pel regidor d’EU/EV, els acords de la qual són: 
2.1. Sol·licitar a la Policia Local i a l’arquitecta municipal un informe sobre les actuacions necessàries, 
realistes i aplicables, tant de tipus normatiu com d’ordenació física (barreres, voravies, passos elevats, 
etc.), que garanteixin la seguretat i la prioritat dels vianants d’aquests carrers i de la plaça del 
Conqueridor. 
2.2. Sol·licitar que, mentre es fa aquest informe, es reposi la placa excepte autoritzats que hi havia al 
senyal de direcció prohibida del c/ de Montserrat Blanes, a la confluència amb el c/ de les Parres. 
 
P1. Acordar:  
1. Ratificar, per unanimitat, la urgència i la inclusió en l’ordre del dia de l’acord adoptat per la Junta de 
Govern Local de 19 de juliol de 2006, referent a la designació de les festes locals per a l’any 2007. 
2. Acordar, per unanimitat, ratificar l’acord adoptat per la Junta de Govern Local de 19 de juliol de 
2006, referent a la designació de les festes locals per a l’any 2007: 
2.1. Designar com a festes locals del nucli d’Artà: 

- 17 de gener, Sant Antoni. 
- 6 d’agost, Sant Salvador 

2.2. Designar com a festes locals del nucli de la Colònia de Sant Pere: 
- 29 de juny, Sant Pere. 
- 9 d’abril, dilluns de Pasqua. 

2.3. Trametre aquest acord a la Conselleria de Treball i Formació de la comunitat autònoma de les Illes 
Balears. 
2.4. Ratificar aquest acord en la sessió plenària de l’Ajuntament. 
 
P2. Acordar, per 10 vots a favor (PSOE, UM, UIA i EU/EV) i 3 vots en contra (PP): 
1. L’Ajuntament d’Artà dóna suport a tota la comunitat educativa de Son Servera, encapçalada per 
Bartomeu Jaume i Antoni Cabrer.  
2. L’Ajuntament d’Artà insta a reconstituir l’accés públic a tota la costa illenca. 
3. L’Ajuntament d’Artà insta la Delegació de Govern que tracti per igual a tots els ciutadans illencs. 
4. Trametre aquest acord a les dues escoles públiques de Son Servera (Jaume Fornaris i Na Penyal), a la 
Conselleria d’Educació i Cultura, a la Delegació del Govern, a la ministra de Medi Ambient, Cristina 
Narbona, i a Pedro José Ramírez Codina. 
 
 
La batlessa aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària       Vist i plau 

La batlessa 
 


